

東華三院賣旗日 2026

[2026 年 8 月 19 日（星期三）]

賣旗人員備忘

18/8 回校領取賣旗物品

- 時間： 上午 9:30
- 地點： 請參看稍後上載的分組名單（於指定課室領取）
- 服飾要求： 必須穿著**整齊夏季校服**



東華三院賣旗日

TWGHs FLAG DAY

籌募社會及教育服務經費
TO RAISE FUNDS FOR COMMUNITY & EDUCATION SERVICES

19/8 賣旗日

- 時間/地點： 請準時到達指定地點集合
- 服飾要求： 必須穿著**整齊夏季校服**

惡劣天氣特別安排（颱風及暴雨）

8 月 18 日（領取賣旗物品日）：

若當天上午 8:30 前以下訊號仍然懸掛或生效：

天氣訊號	學生應採取的行動
八號風球	1. 當日毋須回校 2. 改於翌日（19/8）上午 7:15 回校領取賣旗物品
紅雨警告	
黑雨警告	
教育局宣布停課	

8 月 19 日（賣旗日當天）：

若當天上午 6:00 已經懸掛或發出三號或以上風球，或已發出紅色或黑色暴雨警告：

- 應變行動：當日賣旗活動將會取消
- 後續處理：賣旗人員須於 8 月 20 日（星期四）交回旗紙、旗袋及交通津貼

*請密切留意電台／電視台的廣播及學校網頁的最新公佈消息

*學校電話號碼：24742678

TWGHs Flag Day 2026

[19 August 2026, Wednesday]

Memo for Flag Selling Volunteers



18/8 Collection of Flag Selling Materials

- Time: 9:30 am
- Location: Designated classrooms (Please refer to the grouping list to be uploaded later)
- Dress Code: Must wear neat and tidy summer school uniform

19/8 Flag Day

- Time/Location: Please arrive punctually at your designated gathering point
- Dress Code: Must wear neat and tidy summer school uniform

Contingency Arrangements for Adverse Weather

August 18 (Flag Selling Materials Collection Day):

If any of the following signals remain hoisted or in force **before 8:30 am** on that day:

Weather Signals	Actions Required
Typhoon Signal No. 8	1. Do NOT return to school on that day. 2. The collection will be postponed to the next morning (August 19) at 7:15 am.
Red Rainstorm Warning	
Black Rainstorm Warning	
Class Suspension announced by Education Bureau (EDB)	

August 19 (Flag Day):

If any of the signals (Typhoon Signal No. 3 or above / Red Rainstorm Warning / Black Rainstorm Warning) are hoisted or issued **by 6:00 am** on that day:

- **Contingency Action:** The Flag Day activity on that day will be **cancelled**.
- **Follow-up Arrangement:** Students must return all flag papers, flag bags, and transportation allowances on **August 20 (Thursday)**.

*Pay attention to radio/TV broadcasts and the latest announcements on the school website.
*School phone number: 2474 2678